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To: SERRE REL @ erasmusme.nl
Ce: 51.2e [J512¢] @Inaz.nl]; BEEEEEED @riv.n(];BEES IEEE EEF Grivm.ni]
From: 5.1.2e

Sent: Mon 3/22/2021 9:03:00 AM

Subject: RE: Vervolg uitwerking

Received: Mon 3/22/2021 9:03:01 AM

+oIEEE

Dank, en dank ook voor het doorsturen van de XLS lijst via EY Hoe ziet jouw agenda eruit? Ik kan tussen 10:00-

10:30, 11:00 en 11:30, 14:30-15:30 of na 16:30.

Wij kunnen in principe een voorstel maken op basis van onze CIMS data (aantal personen per postcodegebied per

leeftijd) gecombineerd met de postcodes. Ik zal kijken om hier een eerste opzet van te maken.

Prima om vrijdag hier even weer over te spreken. Mijn ambitie is om dan in ieder geval eea al uitgewerkt te

hebben.

Laten we zo even bellen.

Dank,

Sm
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reau Covid-19 vaccinatie

0

rivm.nl

Rijksinstituutvoor Volksgezondheid en Milieu
Programma Covid-19 vaccinatie

From: RECERCAT JEN @erasmusme.nl>

Sent: zaterdag 20 maart 2021 09:53

To: RES EAU @rivm.nl>

ce: ICAELHBEE nem are EEE.JERE@ iv i>
Subject: Vervolg uitwerking

n:-
Zullen we even tot afstemming komen ‘wie doet wat’ m.b.t. ambitie en rekenmodel ziekenhuizen?

1. Qua ambitie zou ik 2/3 verdelingsmodellen willen uitwerken

= 500.000 per week (wellicht deze eruit laten)
= 750.000 per week

= 1 miljoen per week

Vervolgens dat per scenario terug vertalen naar ROAZ regio/ ziekenhuis.

Idee zou kunnen zijn datje het ziekenhuis de keus laat welk model/ambitie zij kunnen faciliteren.

Het model kunnen we vervolgens toetsen via de ROAZ-manager van de betreffende regio.

2. Vervolgens is het ook relevant om duidelijkheid te geven over hoe vaak de inzet moet plaatsvinden en wanneer (weken).

Ermee rekening houdend dat ook de medische doelgroepen een tweede prik moet krijgen in mei Ei kent deze planning

en weet welke belasting dat geeft per ziekenhuis).
En of het een vaccin met 1 of 2 keer prikken worden. Bij 1 prik wil je sowieso inzetten op 1 miljoen per week lijkt mij.
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3. Tot slot kunnen we het model van benodigd aantal priklijnen even bijstellen.

Zeker nu ‘de afspraak/ gezondheidsverklaring enz’ digitaal gaan kun je m.i. prima naar 50/60 prikken per uur?

4. Ik kan natuurlijk de presentatie bijwerken komende week en[EEETJvraagt de best practice uit.

Ik plan voor vrijdag een kort overleg met jou enfEE om alles even bij elkaar te brengen, akkoord?

De week erop hebben we dan weer een call met NVZ en NFU.


